
korte notitiei vooraf bij de oplegnotitie voetbal

Papendrecht heeft momenteel 36 teams die meespelen in de competitie. Hiervan spelen 33 teams 
op zaterdag en 3 teams op zondag. In principe is (VV) Papendrecht nu een zaterdagvereniging en 
wordt de oude zondag-afdeling in een soort sterfhuisconstructie aangehouden. (2  van de 3 teams 
bestaan uit mensen van ver boven de 50) Drechtstreek heeft 59 team in de competitie die allen op 
zaterdag spelen. Is overigens niet uit principiële redenen. Via de rekentool van de KNVB moet 
Papendrecht beschikken over 4 natuurgrasvelden om te voldoen aan de eisen. Drechtstreek 
daarentegen heeft daarvoor 6 natuurgrasvelden nodig. Op  dit moment beschikt Papendrecht over 3 
natuurgrasvelden en 2 hybridevelden die zowel voor training als wedstrijden kunnen worden ingezet. 
Drechtstreek beschikt over 1 natuurgrasveld, 1 wetraveld, 1 hybrideveld en 1 kunstgrasveld.  Om de 
wedstrijden te kunnen herbergen op zaterdag komen ze veldcapaciteit tekort. Dat speelt al sinds de 
jaren ‘90 van de vorige eeuw. Uitbreiding met een veld in de Oostpolder bleek geen haalbare kaart in 
verband met ruimte, wateropvang  en eisen van Rijkswaterstaat. Oplossing  moet dus gezocht 
worden in velden die meer capaciteit aan kunnen want er moet ook nog (intensief) getraind worden. 
Ca 25 jaar geleden is er een We(dstrijd)Tra(iningsveld) dat destijds werd gebracht als oplossing om 
zowel op te kunnen trainen als wedstrijden spelen. Dit is eigenlijk nooit geslaagd geweest. Ca 10 jaar 
geleden is (door het steeds groeien van Drechtstreek) een natuurgrasveld vervangen door een 
kunstgrasveld. Toch blijft er capaciteitstekort en Drechtstreek moet in de winterperiode het 
kunstgrasveld van PKC huren om te kunnen blijven trainen en de andere velden enigszins te ontzien. 
Het huidige Wetraveld is aan vervanging toe, dus niet zomaar wat inzaaien. Het is groot onderhoud 
waarbij ook de drainage en dergelijke vervangen moet worden. Weer zo’n wetraveld aanleggen zou 
niet slim zijn. Dit soort velden voldoen niet. Een goede gelegenheid te investeren in een 
kunstgrasveld. Weliswaar geen extra veld maar wel een veld dat bijna onbeperkt gebruikt kan 
worden. Drechtstreek speelt dan ook een aantal wedstrijden op incourante tijden zoals wedstrijden 
die pas om 17.00 uur beginnen wat zeer ongebruikelijk is in de voetbalwereld. 
Ook VV Papendrecht wil graag een kunstgrasveld hebben en wel terecht, wat ze zijn bijna de enige 
vereniging in Zuid-Holland zonder zo’n veld. Qua capaciteit hebben ze het echter niet nodig want ze 
zitten ruim in de velden. Het zou wel een uitkomst zijn voor trainingen. Momenteel wordt er getraind 
op de hybridevelden die daarvoor wel geschikt voor zouden moeten zijn maar in de praktijk daar niet 
altijd aan voldoen omdat ze met regelmaat worden afgekeurd vanwege wateroverlast.
Ca 5 jaar geleden zijn er bij zowel Papendrecht als bij Drechtstreek hybridevelden aangelegd (1 voor 
Drechtstreek en 2 voor Papendrecht) Papendrecht heeft hier wel een veld voor in moeten leveren 
(hadden zes natuurgrasvelden) en een grote strook die gebruikt werd voor trainingen (daar staat nu 
het Fokkergebouw op). VV Drechtstreek heeft een tweede kunstgrasveld hard nodig en de 
mogelijkheid van groot onderhoud en aanleg lijkt een goede optie. VV Papendrecht zou wel een 
kunstgrasveld kunnen gebruiken maar dat is niet direct nodig voor de capaciteit maar wel om 
trainingen (gedeeltelijk) te garanderen bij slecht weer. Wellicht als tussenoplossing kan Papendrecht 
de huur van het kunstgras PKC in de winterperiode van Drechtstreek overnemen. Goede 
mogelijkheid om de Papendrechtse verenigingen elkaar te laten helpen. Overigens loopt het 
ledenaantal bij Papendrecht, zeker bij de jeugd snel terug en Drechtstreek kan nog wat aanwas 
verwachten van de nieuwe wijken in Papendrecht en Sliedrecht. Ook is geopperd dat er veel leden 
van Papendrecht naar Drechtstreek verhuizen maar dat wordt niet gestaafd door de cijfers. 
Afgelopen seizoen zijn er vijf spelers van Papendrecht naar Drechtstreek gegaan en vier van 
Drechtstreek naar Papendrecht.

Vraag: wat vindt de commissie op basis van deze notitie en de oplegnotitie dat er het beste kan/moet 
gebeuren? Waar zou de gemeente(raad) voor moeten kiezen?



i met dank aan Theo Wolters van de PvdA


